
Protokół Nr 21112
z posiedzenia wspólnego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty,

Kultury Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 27 września 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8.00, zakończono o 9.00
Przewodniczył: Dariusz Matoszko - Przewodniczący Komisji Finansów
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
4. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał porządek posiedzenia pod głosowania.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła porządek.
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał porządek posiedzenia pod głosowanie.
Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego
posiedzenia.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół.
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego
posiedzenia.
Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny J.Panasiuk zapytał czy oszczędności które zostały z SP Janowszczyzna przejdą na inne
szkoły?
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że oszczędności z SP Janowszczyzna przechodzą dalej do
Janowszczyzny a reszta zostanie rozdysponowana przez Burmistrza do innych szkół w ciągu
roku zobaczymy co komu zabraknie.
Radny J.Panasiuk powiedział, że było zebranie rady Sołeckiej w Starej Kamionce i pojawił
się pomysł na ułożenie kostki brukowej przy Szkole w Starej Kamionce czy jeśli zabraknie
środków to gmina dołoży.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśnił, że w trzeba pisać wniosek do budżetu i zadecydujemy czy
dołożymy.



Przewodniczący Komisji Finansów poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja Finansów 5 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja Oświaty 4 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do
projektu uchwały.

Ad.4
Wolne wnioski.
Radny S.Sawicki powiedział, że złoży skargę na Burmistrza bo było zapytanie na sesji i na
piśmie a do dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi. Pytanie dotyczyły m.in. inwestycje
dodatkowe i wykaz prac które nie są wykonywane a wydatkowano na te prace pieniądze.
Burmistrz S.Małachwiej powiedział, że można taki punkt wprowadzić na następnej sesji.
Radna E.lakimik zapytała o przetarg na Przedszkole Nr 5, gdzie termin dla wykonawcy jest
do 30 listopada. To jest niemożliwe do wykonania. Zapytała też czy nie będzie trzeba zwracać
pieniędzy które zostały wydatkowane na remont pomieszczeń w ramach projektu "Maluch w
krainie radości".
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że przecież będzie remont budynku a nie jego dewastacja.
Radny l.Wierzbicki zapytał w palnie jest wymiana ogrzewania co będzie wtedy z dziećmi w
tym przedszkolu.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że pan jest przeniesienia dwóch oddziałów do innego
przedszkola.
Radny W.Januszkiewicz zapytał o fundusz sołecki, gdzie mieszkaócy wsi Wysokie Laski
chcą dokoóczyć zadanie oświetlenia miejscowości.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że fundusz sołecki ma być wykonywany zgodnie z planem.
oświetlanie miejscowości gdzie jest to niepotrzebne jest wydatkiem na który nie stać gminy.
Radny R.Rybiński zapytał o informację że ZZO Euro Sokółka wobec gminy Sokółka ma dług
w wysokości 350 tys. zł.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że od stycznia do lipca spółka nie płaci za dzierżawę
gruntu i za zgromadzone odpady. Spółka złożyła wniosek o odroczenie terminu płatności.
burmistrz odroczył ten termin na rok ale zobowiązała się również spółka do regularnego
wnoszenia opłat za kolejne miesiące. Niestety aktualnie opłaty za lipiec i sierpieó nie
wpływają·

Protokółowała
loanna Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko.


